
                                                                            

 
 
 

УКРАЇНА 
МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 
  

 П Р О Т О К О Л 
 

 
Від 19 грудня 2024 року №26 

  м. Миколаїв         
Двадцять шоста позачергова сесія 
восьмого скликання 
Початок: 10:00 

 
 
Пленарне засідання  обласної ради проводиться у дистанційному режимі 

у формі відеоконференції. 
 
Перед початком роботи двадцять шостої позачергової сесії Миколаївської  

обласної ради восьмого скликання голова обласної ради Табунщик Антон 
запропонував вшанувати хвилиною мовчання світлу пам’ять кожного українця,  
усіх тих, чиє серце  перестало битися  через безглузду загарбницьку війну, яку 
розв’язала проти нашої країни  Російська Федерація –  держава - агресор. 

 
(Хвилина мовчання) 

 
 

Далі головуючий  обгрунтував  необхідність  проведення двадцять шостої 
позачергової сесії обласної ради, зазначивши, що з метою вирішення нагальних 
поточних питань, керуючись правовими нормами законів України «Про місцеве 
самоврядування в Україні», «Про правовий режим воєнного стану», Регламенту 
Миколаївської обласної ради восьмого скликання, враховуючи, що 
Миколаївська міська територіальна громада віднесена до територій можливих 
бойових дій (згідно з Переліком територій, на яких ведуться (велися) бойові дії 
або тимчасово окупованих Російською Федерацією, затвердженого наказом 
Міністерства з питань реінтеграції тимчасово окупованих територій від 23 
грудня 2022 року №1668/39004), з метою збереження  життя і здоров’я 
депутатів обласної ради, доповідачів, працівників виконавчого апарату обласної 
ради, відповідно до розпорядження голови обласної ради від 16 грудня 2024 
року  № 325-р скликано двадцять шосту позачергову сесію обласної ради 
восьмого скликання у дистанційному режимі у формі відеоконференції. 
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 Головуючий наголосив, що пряма трансляція пленарного засідання 
відбувається в онлайн режимі за допомогою відеоконференцзв’язку на ютуб - 
каналі Миколаївської обласної ради та на офіційному вебсайті Миколаївської 
обласної ради. 

 
Голосування з питань порядку денного, - зазначив головуючий, -

відбуватиметься за допомогою системи  для проведення відеоконференції 
«ZOOM».  

 
Далі головуючий Табунщик Антон повідомив, що у дистанційному 

режимі в системі для проведення відеоконференції «ZOOM» на пленарному 
засіданні із 60–ти депутатів, що становить загальний склад обласної ради, 
зарєструвалися  38 депутатів. 

 
Двадцять шосту позачергову сесію Миколаївської обласної ради восьмого 

скликання оголошено відкритою. 
 
 
                          (Лунає Державний Гімн України) 
 
 
ЗАПРОШЕНІ: керівники профільних департаментів та управлінь  

Миколаївської обласної військової адміністрації, керівники комунальних 
підприємств, установ та організацій, працівники виконавчого апарату обласної 
ради. 

 
Голова обласної ради Табунщик Антон наголосив, що відповідно  до 

статті 77 Регламенту Миколаївської обласної ради восьмого скликання 
встановлено розрахунок часу для розгляду проєктів рішень у режимі 
відеоконференції. 

Підкреслив, що у зв’язку з обмеженістю ресурсів системи для проведення 
відеоконференції «ZOOM» записи на виступи відбуватимуться протягом  однієї 
хвилини. 

 
Продовжуючи ведення пленарного засідання, головуючий Табунщик  

Антон повідомив, що під час підготовки до двадцять шостої позачергової сесії 
обласної ради проведено засідання шести профільних постійних комісій 
обласної ради, які розглянули питання порядку денного відповідно до 
функціональної спрямованості, а також  засідання президії обласної ради. 

  
За пропозицією постійної комісії обласної ради з питань комунальної 

власності, яка підтримана президією обласної ради, - зробив акцент 
головуючий,- вирішено не вносити на розгляд пленарного засідання питання, 
запропоноване управлінням охорони здоров’я Миколаївської обласної 
військової адміністрації: «Про передачу Комунальному некомерційному 
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підприємству «Миколаївський обласний інформаційно-аналітичний центр 
медичної статистики» Миколаївської обласної ради на баланс та закріплення за 
ним на праві оперативного управління нерухомого майна спільної власності 
територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської області». 

 
До проєкту порядку денного за пропозицією постійної комісії з питань 

екології включено питання «Про Звернення депутатів  Миколаївської обласної 
ради восьмого скликання до Міністерства захисту довкілля та природних 
ресурсів України (щодо погодження клопотання про зміну меж та статусу 
урочище «Андрєєвське»). 

 
Саме з урахуванням пропозицій постійних комісій та президії обласної 

ради було сформовано проєкт порядку денного, який сьогодні пропонується 
депутатам  до розгляду, - зазначив  головуючий Табунщик Антон. 

 
Усі відпрацьовані проєкти рішень після розгляду постійними  комісіями 

та президією обласної ради було скеровано депутатам на електронні адреси 
двічі: 11 та 17 грудня 2024 року.  

 
В обговоренні проєкту порядку денного двадцять шостої позачергової 

сесії обласної ради восьмого скликання взяли участь: Федорова Світлана – 
депутатка обласної ради (позафракційна), Табунщик Антон – голова обласної 
ради. 

Під час обговорення проєкту порядку денного депутатка обласної ради 
Федорова Світлана порушила питання стосовно недопущення скорочення 
єдиної в області бригади екстреної психіатричної допомоги  та переведення 
медичних працівників цієї бригади  у парамедики. 

 Звернулася до голови обласної ради Табунщика Антона з проханням  
недопустити ліквідації важливої в Миколаївській області медичної служби, яка 
надає необхідну психіатричну допомогу жителям регіону. 

 
  Головуючий Табунщик Антон запропонував виконувачу обов’язків  

начальника управління охорони здоров’я Миколаївської обласної військової 
адміністрації Ткаченко Ірині прокоментувати ситуацію та надати відповідь 
депутатці Федоровій Світлані на порушене нею питання. 

 
Виконувач обов’язків начальника управління охорони здоров’я 

Миколаївської обласної військової адміністрації Ткаченко Ірина  повідомила, 
що відповідно до  Постанови Кабінету Міністрів України від 21.11. 2012 «Про 
затвердження Типового положення про бригаду екстреної медичної допомоги» 
фахівці, які раніше були фельдшерами з невідкладної допомоги, наразі 
отримають кваліфікацію парамедик. 

 Промовиця зазначила, що на сьогодні сучасні методи надання екстреної 
медичної допомоги пацієнтам, у тому числі з психічними захворюваннями,  
базуються на  принципах без психічного впливу на пацієнта. Тобто ті методи, 
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які  використовувалися раніше за участю санітарів, а саме: фіксація пацієнта, 
нині заборонені. 

 Крім того, - зробила акцент виступаюча, - усі фахівці бригади, яка 
надавала допомогу хворим із психічними захворюваннями, пройшли навчання 
та перекваліфікацію на »парамедик», і вони так само  можуть працювати 
відповідно до цього Положення. 

 
Депутатка обласної ради Федорова Світлана в свою чергу висловила 

заперечення проти інформації, наданої виконувачем обов’язки начальника 
управління охорони здоров’я Миколаївської обласної військової адміністрації 
Ткаченко Іриною,  підкресливши,  що є  Закон України «Про психіатричну 
допомогу», який  вище постанови Кабінету Міністрів України, на яку 
посилалася виконувач обов’язків  начальника управління охорони здоров’я. 

 Нагадала, що вже виникала подібна ситуація за часів головування 
Замазєєвої Ганни, коли теж поставало питання про скорочення  єдиної  в області  
бригади екстреної психіатричної допомоги. Однак попередниця нинішнього 
голови обласної ради,- зазначила депутатка, - знайшла можливість зробити все, 
для  того щоб  не скорочувати  цю важливу медичну службу і залишити бригаду 
екстреної медичної допомоги  у тому ж складі, який є на сьогодні. 

 Звернулася до голови обласної ради з наполегливим проханням 
позитивно вирішити це питання. 

 
 
Головуючий Табунщик Антон запропонував прийняти порядок денний за 

основу, а потім голосувати за внесені  до  нього  пропозиції. 
 

Проведено поіменне голосування за допомогою ресурсів системи для 
проведення відеоконференції «ZOOM» за прийняття проєкту порядку денного 
за основу. 

 
Підсумки голосування:  
"за" – 34 
"проти" – 0 
"утримались" – 0 
"всього проголосували" – 34. 
 
Далі  на голосування  поставлено пропозицію депутатки обласної ради 

Федорової Світлани – щодо недопущення скорочення  єдиної в області бригади 
екстреної психіатричної допомоги  та переведення медичних працівників цієї 
бригади у парамедики. 

 
 
Проведено поіменне голосування за допомогою ресурсів системи для 

проведення відеоконференції «ZOOM».  
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Підсумки голосування:  
"за" – 18 
"проти" – 0 
"утримались" – 13 
"всього проголосували" – 31. 
   
 Головуючий Табунщик Антон повідомив, що  до нього звернувся депутат 

обласної ради  Закусілов Андрій  з  проханням урахувати його голос «За» під 
час голосування порядку денного за основу. 

 Таким чином, кількість депутатів, які віддали свій голос «За» в ході 
голосування порядку денного за основу, становить 35 депутатів. 

   
Запропоновано прийняти  порядок денний двадцять шостої позачергової 

сесії обласної ради восьмого скликання в цілому. 
 
Проведено поіменне голосування за допомогою ресурсів системи для 

проведення відеоконференції «ZOOM» за прийняття проєкту порядку денного в 
цілому. 

 
Підсумки голосування:  
"за" – 37 
"проти" – 0 
"утримались" – 1 
"всього проголосували" – 38. 
 
 
До порядку денного двадцять шостої  позачергової сесії Миколаївської 

обласної ради восьмого скликання включено такі питання: 
 
 
1. Про затвердження Програми економічного і соціального розвитку 

Миколаївської області на 2025 рік. 
  
Доповідач: 
 

Корольов Олександр – директор департаменту економічного 
розвитку та регіональної політики Миколаївської обласної 
військової адміністрації.

 
2. Про призначення директора Миколаївської обласної бібліотеки для 

юнацтва. 
 
Доповідач:

  
Бойченко Віталій – заступник начальника управління 
культури, національностей та релігій Миколаївської 
обласної військової адміністрації.
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3. Про реорганізацію Миколаївського обласного Центру медико-

соціальної експертизи Миколаївської обласної ради шляхом приєднання до 
Комунального некомерційного підприємства «Миколаївська обласна клінічна 
лікарня» Миколаївської обласної ради. 

 
Доповідач:

  
Ткаченко Ірина - в.о. начальника управління охорони 
здоров’я Миколаївської обласної військової адміністрації.

 
 

 4. Про надання згоди на списання індивідуально визначеного майна 
спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської 
області, яке розташоване за адресою: вул. Київська, 1, м. Миколаїв та перебуває 
на балансі Комунального некомерційного підприємства «Миколаївська обласна 
клінічна лікарня» Миколаївської обласної ради. 
 

Доповідач:
  

Ткаченко Ірина - в.о. начальника управління охорони 
здоров’я Миколаївської обласної військової адміністрації.

 
 
 5. Про надання згоди на списання індивідуально визначеного майна 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської 
області, яке розташоване за адресою: вул. Миколаївська, 18, м. Миколаїв та 
перебуває на балансі Комунального некомерційного підприємства 
«Миколаївський обласний центр онкології» Миколаївської обласної ради. 

 
Доповідач:

  
Ткаченко Ірина - в.о. начальника управління охорони 
здоров’я Миколаївської обласної військової адміністрації.

 
 
 6. Про передачу окремого індивідуального визначеного майна. 
 
Доповідач:

  
Ткаченко Ірина - в.о. начальника управління охорони 
здоров’я Миколаївської обласної військової адміністрації.

 
 
 7. Про внесення змін до Положення про порядок призначення на посаду 

та звільнення з посади керівників підприємств, установ і організацій, що 
належать до спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 
Миколаївської області. 

 
Доповідач:

  
Ткаченко Ірина - в.о. начальника управління охорони 
здоров’я Миколаївської обласної військової адміністрації.
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 8. Про внесення змін до Статуту Миколаївського фахового коледжу 
фізичної культури Миколаївської обласної ради. 

 
 Доповідач: Петрухіна Олена – виконуюча обов’язки директора 

Комунального закладу фахової передвищої освіти 
«Миколаївський фаховий коледж фізичної культури» 
Миколаївської обласної ради.

  
9. Про оголошення територій і об’єктів природно-заповідного фонду 

місцевого значення - ландшафтного і ботанічного заказників та ботанічної 
пам’ятки природи. 

 
Доповідач: Єфименко Олександра – начальник управління екології та 

природних ресурсів Миколаївської обласної військової 
адміністрації.

 
 10. Про припинення права користування частиною мисливських угідь    

ДСГП «Ліси України» (філія «Баштанське лісове господарство»). 
 

Доповідач: Лозян Богдан – перший заступник начальника Південного 
міжрегіонального управління лісового та мисливського 
господарства.

 
 11. Про встановлення відзнаки Миколаївської обласної ради "За захист 

Миколаївщини". 
 
Доповідач:  Табунщик Антон – голова Миколаївської обласної ради.
 

 12. Про встановлення відзнаки Миколаївської обласної ради "За заслуги 
перед Миколаївщиною" III ступеня.  
 

Доповідач:  Табунщик Антон – голова Миколаївської обласної ради.
 
 13. Про внесення змін до Положення про Почесну грамоту обласної ради 

та Подяку обласної ради. 
 
Доповідач:  Лабарткава Тетяна - керуючий справами виконавчого 

апарату обласної ради.
 
 14. Про надання згоди на списання окремого індивідуально визначеного 

майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської 
області, що перебуває на балансі обласної ради. 

 
Доповідач: Лабарткава Тетяна - керуючий справами виконавчого апарату 

обласної ради.
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15. Про внесення змін до складу постійних комісій Миколаївської 

обласної ради восьмого скликання. 
 
Доповідач: Табунщик Антон – голова Миколаївської обласної ради.

 
16. Про Звернення депутатів Миколаївської обласної ради восьмого 

скликання до Миколаївської міської ради щодо звільнення від сплати 
земельного податку комунальних некомерційних підприємств сфери охорони 
здоров’я Миколаївської обласної ради, які територіально розташовані у м. 
Миколаєві.  

 
Доповідач: Ткаченко Ірина  - в.о. начальника управління охорони здоров’я 

Миколаївської обласної військової адміністрації. 
 
17. Про план роботи Миколаївської  обласної ради восьмого скликання на 

2025 рік.     
  
Доповідач: Лабарткава Тетяна  - керуючий справами виконавчого апарату 

обласної ради.
 
18. Про план роботи Миколаївської  обласної ради з регуляторної 

діяльності на 2025 рік. 
 
Доповідач: Лабарткава Тетяна  - керуючий справами виконавчого апарату 

обласної ради.
 
19. Про Звернення депутатів Миколаївської обласної ради восьмого 

скликання  до Міністерства захисту довкілля та природних ресурсів України. 
 
Доповідач: Грицай Олександр – директор філії «Південний лісовий офіс» 

ДСГП «Ліси України».
 

 
 
1.СЛУХАЛИ: 
 
Про затвердження Програми економічного і соціального розвитку 
Миколаївської області на 2025 рік. 

  
Доповідач: 
 

Корольов Олександр – директор департаменту економічного 
розвитку та регіональної політики Миколаївської обласної 
військової адміністрації.
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В обговоренні взяли участь:  Григор’єва Ольга -  депутатка обласної ради 

(Миколаївська обласна організація політичної партії «ЗА МАЙБУТНЄ»), Бойко 
Валентин (Миколаївська обласна організація політичної партії 
«ПРОПОЗИЦІЯ»),  Табунщик Антон - голова обласної ради. 

 
  В ході обговорення  депутатка обласної ради  Григор’єва Ольга порушила 

питання щодо відсутності опалювальної системи в Миколаївській  
загальноосвітній школі – інтернаті  І – ІІІ ступенів №7. Внесла пропозицію  
стосовно виділення коштів на фінансування робіт з відновлення  
функціонування цієї опалювальної системи.  

 Відповідь депутатці Григор’євій  Ользі та коментар  на порушене нею 
питання  надав Корольов Олександр - директор департаменту економічного 
розвитку та регіональної політики Миколаївської обласної військової 
адміністрації. 

 
  Депутат обласної ради Бойко Валентин вніс пропозицію стосовно 

доповнення Програми економічного і соціального розвитку Миколаївської 
області на 2025 рік розділом щодо розвитку та підтримки  місцевого 
самоврядування. 

 
Проведено поіменне голосування за допомогою ресурсів системи для 

проведення відеоконференції «ZOOM» за прийняття проєкту рішення обласної 
ради. 

 
Підсумки голосування:  
"за" – 35 
"проти" – 0 
"утримались" – 0 
"всього проголосували" – 35. 
 
 

ВИРІШИЛИ: (рішення №1 додається та формується в окрему справу) 
 
 
  
2.СЛУХАЛИ: 

 
Про призначення директора Миколаївської обласної бібліотеки для юнацтва. 

 
Доповідач:

  
Бойченко Віталій – заступник начальника управління 
культури, національностей та релігій Миколаївської 
обласної військової адміністрації.
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Проведено поіменне голосування за допомогою ресурсів системи для 

проведення відеоконференції «ZOOM» за прийняття проєкту рішення обласної 
ради. 

 
Підсумки голосування:  
"за" – 38 
"проти" – 0 
"утримались" – 0 
"всього проголосували" – 38. 
 
 

ВИРІШИЛИ: (рішення №2 додається та формується в окрему справу) 
 
 

 
3.СЛУХАЛИ: 

 
 Про реорганізацію Миколаївського обласного Центру медико-соціальної 
експертизи Миколаївської обласної ради шляхом приєднання до Комунального 
некомерційного підприємства «Миколаївська обласна клінічна лікарня» 
Миколаївської обласної ради. 
 

 
Доповідач:

  
Ткаченко Ірина - в.о. начальника управління охорони 
здоров’я Миколаївської обласної військової адміністрації.

 
 
В обговоренні взяли участь:   Федорова Світлана – депутатка обласної ради 

(позафракційна), Табунщик Антон –голова обласної ради. 
 
Проведено поіменне голосування за допомогою ресурсів системи для 

проведення відеоконференції «ZOOM» за прийняття проєкту рішення обласної    
ради. 

 
Підсумки голосування:  
"за" – 36 
"проти" – 0 
"утримались" – 2 
"всього проголосували" – 38. 
 
 

ВИРІШИЛИ: (рішення №3 додається та формується в окрему справу) 
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4.СЛУХАЛИ: 
 

Про надання згоди на списання індивідуально визначеного майна спільної 
власності територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської області, яке 
розташоване за адресою: вул. Київська, 1, м. Миколаїв та перебуває на балансі 
Комунального некомерційного підприємства «Миколаївська обласна клінічна 
лікарня» Миколаївської обласної ради. 
 
 

Доповідач:
  

Ткаченко Ірина - в.о. начальника управління охорони 
здоров’я Миколаївської обласної військової адміністрації.

 
 
Проведено поіменне голосування за допомогою ресурсів системи для 

проведення відеоконференції «ZOOM» за прийняття проєкту рішення обласної    
ради. 

 
Підсумки голосування:  
"за" – 38 
"проти" – 0 
"утримались" – 1 
"всього проголосували" – 39. 
 

ВИРІШИЛИ: (рішення №4 додається та формується в окрему справу) 
 
 
5.СЛУХАЛИ:  
 
Про надання згоди на списання індивідуально визначеного майна спільної 
власності територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської області, яке 
розташоване за адресою: вул. Миколаївська, 18, м. Миколаїв та перебуває на 
балансі Комунального некомерційного підприємства «Миколаївський обласний 
центр онкології» Миколаївської обласної ради. 
 
 

Доповідач:
  

Ткаченко Ірина - в.о. начальника управління охорони 
здоров’я Миколаївської обласної військової адміністрації.

 
 
Проведено поіменне голосування за допомогою ресурсів системи для 

проведення відеоконференції «ZOOM» за прийняття проєкту рішення обласної    
ради. 
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Підсумки голосування:  
"за" – 39 
"проти" – 0 
"утримались" – 0 
"всього проголосували" – 39. 
 

ВИРІШИЛИ: (рішення №5 додається та формується в окрему справу) 
 
 
 
6.СЛУХАЛИ:  
 
Про передачу окремого індивідуально  визначеного майна. 

 
Доповідач:

  
Ткаченко Ірина - в.о. начальника управління охорони 
здоров’я Миколаївської обласної військової адміністрації.

 
 
Проведено поіменне голосування за допомогою ресурсів системи для 

проведення відеоконференції «ZOOM» за прийняття проєкту рішення обласної    
ради. 

 
Підсумки голосування:  
"за" – 38 
"проти" – 0 
"утримались" –1 
"всього проголосували" – 39. 
 

 
ВИРІШИЛИ: (рішення №6 додається та формується в окрему справу) 
 
   
 
7.СЛУХАЛИ:  
 
Про внесення змін до Положення про порядок призначення на посаду та 
звільнення з посади керівників підприємств, установ і організацій, що належать 
до спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської 
області. 

 
Доповідач:  Ткаченко Ірина - в.о. начальника управління охорони 

здоров’я Миколаївської обласної військової адміністрації.
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Проведено поіменне голосування за допомогою ресурсів системи для 
проведення відеоконференції «ZOOM» за прийняття проєкту рішення обласної    
ради. 

 
Підсумки голосування:  
"за" – 38 
"проти" – 0 
"утримались" –1 
"всього проголосували" – 39. 

 
ВИРІШИЛИ: (рішення №7 додається та формується в окрему справу) 
 
8.СЛУХАЛИ:  
 
Про внесення змін до Статуту Миколаївського фахового коледжу фізичної 
культури Миколаївської обласної ради. 

 
 Доповідач: Петрухіна Олена  – виконуюча обов’язки директора 

Комунального закладу фахової передвищої освіти 
«Миколаївський фаховий коледж фізичної культури» 
Миколаївської обласної ради.

 
Проведено поіменне голосування за допомогою ресурсів системи для 

проведення відеоконференції «ZOOM» за прийняття проєкту рішення обласної    
ради. 

 
Підсумки голосування:  
"за" – 36 
"проти" – 0 
"утримались" –0 
"всього проголосували" – 36. 

 
ВИРІШИЛИ: (рішення №8  додається та формується в окрему справу) 

 
9.СЛУХАЛИ:  
 
Про оголошення територій і об’єктів природно-заповідного фонду місцевого 
значення - ландшафтного і ботанічного заказників та ботанічної пам’ятки 
природи. 

 
 
 
Доповідач: Єфименко Олександра  – начальник управління екології та 

природних ресурсів Миколаївської обласної військової 
міністрації.
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Проведено поіменне голосування за допомогою ресурсів системи для 

проведення відеоконференції «ZOOM» за прийняття проєкту рішення обласної    
ради. 

 
Підсумки голосування:  
"за" – 38 
"проти" – 0 
"утримались" –0 
"всього проголосували" – 38. 

 
ВИРІШИЛИ: (рішення № 9  додається та формується в окрему справу)  
 
  Головуючий Табунщик Антон повідомив, що до нього звернулася 
депутатка обласної ради  Григор’єва Ольга з проханням урахувати її голос «За» 
в результатах голосування за проєкт рішення №8 « Про внесення змін до 
Статуту Миколаївського фахового коледжу фізичної культури Миколаївської 
обласної ради». 

 Таким чином,  свій голос «За» в ході голосування за цей проєкт рішення 
віддали 37 депутатів обласної ради. 

 
 
10.СЛУХАЛИ:  
 
Про припинення права користування частиною мисливських угідь  ДСГП «Ліси 
України» (філія «Баштанське лісове господарство»). 

 
Доповідач: Лозян Богдан  – перший заступник начальника Південного 

міжрегіонального управління лісового та мисливського 
господарства.

 
Проведено поіменне голосування за допомогою ресурсів системи для 

проведення відеоконференції «ZOOM» за прийняття проєкту рішення обласної    
ради. 

 
Підсумки голосування:  
"за" – 38 
"проти" – 0 
"утримались" – 0 
"всього проголосували" –38. 

 
ВИРІШИЛИ: (рішення № 10  додається та формується в окрему справу) 
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11.СЛУХАЛИ: 
 
Про встановлення відзнаки Миколаївської обласної ради "За захист 
Миколаївщини". 

 
Доповідач:

  
Табунщик Антон – голова Миколаївської обласної ради. 

 
Проведено поіменне голосування за допомогою ресурсів системи для 

проведення відеоконференції «ZOOM» за прийняття проєкту рішення обласної    
ради. 

 
Підсумки голосування:  
"за" – 39 
"проти" – 0 
"утримались" –0 
"всього проголосували" – 39. 

 
ВИРІШИЛИ: (рішення № 11 додається та формується в окрему справу) 
 
 
12.СЛУХАЛИ: 
 
Про встановлення відзнаки Миколаївської обласної ради "За заслуги перед 
Миколаївщиною" III ступеня. 
  

Доповідач:
  

Табунщик Антон  – голова Миколаївської обласної ради. 

 
Проведено поіменне голосування за допомогою ресурсів системи для 

проведення відеоконференції «ZOOM» за прийняття проєкту рішення обласної    
ради. 
 

Підсумки голосування:  
"за" – 40 
"проти" – 0 
"утримались" –0 
"всього проголосували" – 40. 
 

 
ВИРІШИЛИ: (рішення № 12 додається та формується в окрему справу) 
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13.СЛУХАЛИ: 

 
Про внесення змін до Положення про Почесну грамоту обласної ради та Подяку 
обласної ради. 

 
Доповідач:

  
Лабарткава Тетяна - керуючий справами виконавчого 
апарату обласної ради.

 
Проведено поіменне голосування за допомогою ресурсів системи для 

проведення відеоконференції «ZOOM» за прийняття проєкту рішення обласної    
ради. 
 

Підсумки голосування:  
"за" – 37 
"проти" – 0 
"утримались" –1 
"всього проголосували" – 38. 
 

ВИРІШИЛИ: (рішення № 13 додається та формується в окрему справу)  
 
14.СЛУХАЛИ: 

 
Про надання згоди на списання окремого індивідуально визначеного майна 
спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської 
області, що перебуває на балансі обласної ради. 

 
Доповідач: Лабарткава Тетяна - керуючий справами виконавчого апарату 

обласної ради.
 
Проведено поіменне голосування за допомогою ресурсів системи для 

проведення відеоконференції «ZOOM» за прийняття проєкту рішення обласної    
ради. 

 
Підсумки голосування:  
"за" – 38 
"проти" – 0 
"утримались" –1 
"всього проголосували" – 39. 
 

ВИРІШИЛИ: (рішення № 14додається та формується в окрему справу) 
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15.СЛУХАЛИ: 
 
Про внесення змін до складу постійних комісій Миколаївської обласної ради 
восьмого скликання. 

 
Доповідач: Табунщик Антон  – голова Миколаївської обласної ради.

 
В обговоренні взяли участь:  Ніколенко Анатолій – депутат обласної ради 

((Миколаївська обласна організація політичної партії «ЗА МАЙБУТНЄ»), 
Федорова Світлана – депутатка обласної ради (позафракційна), Табунщик 
Антон - голова обласної ради. 

 
Проведено поіменне голосування за допомогою ресурсів системи для 

проведення відеоконференції «ZOOM» за прийняття проєкту рішення обласної    
ради. 

 
Підсумки голосування:  
"за" – 35 
"проти" – 0 
"утримались" – 2 
"всього проголосували" – 37. 
 

ВИРІШИЛИ: (рішення № 15 додається та формується в окрему справу) 
  
16.СЛУХАЛИ: 
 
Про Звернення депутатів Миколаївської обласної ради восьмого скликання до 
Миколаївської міської ради щодо звільнення від сплати земельного податку 
комунальних некомерційних підприємств сфери охорони здоров’я 
Миколаївської обласної ради, які територіально розташовані у м. Миколаєві.  

 
Доповідач: Ткаченко Ірина  - в.о. начальника управління охорони здоров’я 

Миколаївської обласної військової адміністрації. 
 
Проведено поіменне голосування за допомогою ресурсів системи для 

проведення відеоконференції «ZOOM» за прийняття проєкту рішення обласної    
ради. 

 
Підсумки голосування:  
"за" – 41 
"проти" – 0 
"утримались" – 0 
"всього проголосували" – 41. 
 

ВИРІШИЛИ: (рішення № 16 додається та формується в окрему справу) 
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17.СЛУХАЛИ: 

 
Про план роботи Миколаївської  обласної ради восьмого скликання на 2025 рік.     

  
Доповідач: Лабарткава Тетяна - керуючий справами виконавчого апарату 

обласної ради.
 

В обговоренні взяли участь: Бойко Валентин – депутат обласної ради 
(Миколаївська обласна організація політичної партії «ПРОПОЗИЦІЯ»),  
Табунщик Антон - голова обласної ради. 

 
 Проведено поіменне голосування за допомогою ресурсів системи для 

проведення відеоконференції «ZOOM» за прийняття проєкту рішення обласної    
ради. 

 
Підсумки голосування:  
"за" – 37 
"проти" – 0 
"утримались" – 1 
"всього проголосували" – 38. 
 
 

18.СЛУХАЛИ: 
 
Про план роботи Миколаївської  обласної ради з регуляторної діяльності на 
2025 рік. 

 
Доповідач: Лабарткава Тетяна  - керуючий справами виконавчого апарату 

обласної ради.
 
Проведено поіменне голосування за допомогою ресурсів системи для 

проведення відеоконференції «ZOOM» за прийняття проєкту рішення обласної    
ради. 

 
Підсумки голосування:  
"за" – 37 
"проти" – 0 
"утримались" – 1 
"всього проголосували" – 38. 
 

ВИРІШИЛИ: (рішення № 18 додається та формується в окрему справу) 
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19.СЛУХАЛИ: 
 
Про Звернення депутатів Миколаївської обласної ради восьмого скликання  до 
Міністерства захисту довкілля та природних ресурсів України. 
 

Доповідач: Грицай Олександр  – директор філії «Південний лісовий офіс» 
ДСГП «Ліси України».

 
Проведено поіменне голосування за допомогою ресурсів системи для 

проведення відеоконференції «ZOOM» за прийняття проєкту рішення обласної    
ради. 
 

Підсумки голосування:  
"за" – 37 
"проти" – 0 
"утримались" – 1 
"всього проголосували" – 38. 
 

ВИРІШИЛИ: (рішення № 19 додається та формується в окрему справу) 
 

Підбиваючи підсумки роботи двадцять шостої позачергової сесії обласної 
ради, головуючий Табунщик Антон повідомив, що усі питання порядку денного 
розглянуто.  

 
 На цьому роботу пленарного засідання обласної ради оголошено 

завершеною.  
 
 
                                (Лунає Державний Гімн України) 
 

 
 
Голова обласної ради                Антон ТАБУНЩИК 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Федулова Галина 
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